

《单词百科:rulers是什么意思?rulers怎么发音?rulers的解释和用法》

英语单词rulers是什么意思?rulers怎么读?rulers怎么发音?简答网为您整理了rulers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



rulers怎么读

rulers的读音: ['ru:l z]

rulers的意思

1、n.尺(ruler的名词复数);直尺;统治者;支配者;

rulers的相关词组

- 1、folding ruler 折尺;
- 2、ruler line 标尺线;
- 3、metal ruler 金属尺

rulers的双语例句

1、The money is running short , discontents are arising beneath these despotic rulers.

在这种专制统治之下, 经济日益困难, 不满情绪日益增长.

2、The land was simply appropriated by the rulers.

土地完全被统治者霸占。

3、Feudal rulers often branded those who rebelled against them as traitors and heretics.

封建统治者常给那些反抗他们的人加上大逆不道的罪名.

4、Its rulers are not held together by blood-ties but by adherence to a common doctrine.

维系它的统治的, 不是他们共同的血统, 而是共同的信仰.

5、One day some of the rulers of Carthage came to the prison to talk with Reglus.

一天, 迦太基的一些统治者来到监狱同雷左拉斯谈话.

6、Many of the rulers of Rome met with violent deaths. They were either murdered or poisoned.

罗马的许多统治者都死于非命. 他们不是被谋杀就是被毒死.

7、The rulers have resorted to exhortations, pleading tearfully for restored confidence.

统治者们求助于花言巧语, 痛哭流涕地要求恢复对他们的信任.

8、The legislative body had voted to oust the country's onetime rulers.

立法机构通过投票将该国的前度领导人赶下了台。

9、Why , then, did all Hellenistic rulers foster the creation and growth of cities throughout their territory?

那么, 为什么所有的希腊化时期的统治者都鼓励在各地建立和发展城市 呢 ?

10、The people had to submit to the new rulers when they lost the war.

战败的人们不得不服从新的统治者.

11、 All the reactionary rulers who hold the people down will inevitably meet their doom.

一切压迫人民的反动统治者总是要灭亡的.

12、 Auxiliary controls such as screen-splitters , rulers, and scrollbars can be smaller and more closely spaced.

辅助控件,如屏幕分割器 、 标尺和滚动条可以更小,空间上也可以更紧凑.

13、 They were welcomed at bath places by the rulers.

他们却受到了两地统治者的欢迎.

14、 The reactionary rulers found it very difficult to bring the oppressed natives under.

反动统治者发现要征服那些被压迫的当地人是很困难的.

15、 The nation somewhat spectacular rise was hardly due to the genius of her rulers.

此民族的颇为惊人的兴起并不是由于它的统治者的天才.

以上是简答网为您整理的rulers怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rulers的用法、ru

lers的释义、rulers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rulers>